

ຊອກຫາເງິນບໍານານທີ່ບໍ່ໄດ້ອ້າງສິດ

ຫມາຍເຫດ: ວິ້ງເຊີ້ອມຕໍ່ອາດຈະນໍາທ່ານໄປຫາໜ້າເວັບໃນພາສາອັງກິດ

ທ່ານໄດ້ຮັບເງິນບໍານານຈາກນາຍຈ້າງພາກເອກະຊົນທີ່ສູນເສຍການຕິດຕາມທ່ານເມື່ອແຜນການຂອງທ່ານສິ້ນສຸດລົງບໍ່? ຖ້າເປັນດັ່ງນັ້ນ, ນາຍຈ້າງຂອງທ່ານອາດຈະໄດ້ໂອນເງິນຊ່ວຍເຫຼືອເຫຼົ່ານັ້ນໄປໃຫ້ PBGC ເພື່ອການເກັບຮັກສາທີ່ປອດໄພ.

PBGC

ຖືເງິນຊ່ວຍເຫຼືອທີ່ບໍ່ໄດ້ອ້າງສິດສໍາລັບຄົນທີ່ບໍ່ໄດ້ຮັບຄ່າຈ້າງເມື່ອແຜນການບໍານານຂອງເຂົາເຈົ້າສິ້ນສຸດລົງ. ເພື່ອຊ່ວຍເຊື່ອມຕໍ່ກັບຜົນປະໂຫຍດຂອງພວກເຂົາ, PBGC ໄດ້ສ້າງຖານຂໍ້ມູນທີ່ສາມາດຄົ້ນຫາໄດ້.

ໃສ່ຊື່ນາມສະກຸນຂອງທ່ານ ແລະ ສີຕົວເລກສຸດທ້າຍຂອງໝາຍເລກປະກັນສັງຄົມຂອງທ່ານ

<input type="text" value="Last Name"/>	<input type="text" value="####"/>	<input type="button" value="Search"/>
--	-----------------------------------	---------------------------------------

ຖ້າຊື່ ແລະ ໝາຍເລກປະກັນສັງຄົມ (SSN) ຂອງທ່ານກົງກັບຂໍ້ມູນໃນຖານຂໍ້ມູນຂອງພວກເຮົາ, ພວກເຮົາຈະບອກທ່ານໃນວິທີຕິດຕໍ່ພວກເຮົາເພື່ອສືບຕໍ່ການຄົ້ນຫາຂອງທ່ານ. (ແຕ່ກະລຸນາຈື່, ຂໍ້ມູນທີ່ກົງກັນບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າທ່ານມີເງິນບໍານານກັບ PBGC.)

ຖ້າຊື່ ແລະ SSN ຂອງທ່ານບໍ່ກົງກັບຖານຂໍ້ມູນຂອງພວກເຮົາ, ທ່ານບໍ່ຈໍາເປັນຕ້ອງຍຸດການຄົ້ນຫາຂອງທ່ານ. ທ່ານອາດຈະໄດ້ຮັບເງິນບໍານານທີ່ນາຍຈ້າງ ຫຼື ສະຖາບັນການເງິນສ່ວນຕົວຂອງທ່ານ. ພວກເຮົາຈະນໍາທ່ານໄປຫາໜ້າເວັບທີ່ທ່ານສາມາດຊອກຫາຊັບພະຍາກອນເພື່ອຊ່ວຍທ່ານສືບຕໍ່ການຄົ້ນຫາ.

ຖານຂໍ້ມູນນີ້ລວມມີຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມທີ່ຂາດຫາຍໄປທີ່ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດໃນຫຼາຍປະເພດຂອງແຜນການບໍານານ:

- ແຜນການເງິນບໍານານທີ່ໄດ້ກໍານົດໄວ້ທີ່ສິ້ນສຸດລົງດ້ວຍການສິ້ນສຸດມາດຕະຖານ.

- ແຜນບ່ານານທີ່ສື່ນສຸດ ແລະ ໂອນເງິນ ຫຼື ຂໍ້ມູນໄປຫາໂຄງການຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມທີ່ຂາດຫາຍໄປຂອງ PBGC. ປະເພດແຜນການໃນໂຄງການແມ່ນໄດ້ກຳນົດແຜນຜົນປະໂຫຍດ, ແຜນການປະກອບສ່ວນທີ່ກຳນົດ, ແຜນການຫຼາຍນາຍຈ້າງ ແລະ ແຜນການບໍລິການວິຊາຊີບຂະໜາດນ້ອຍ.
- ແຜນການຜົນປະໂຫຍດທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ທີ່ໄດ້ຮັບຄວາມໄວ້ວາງໃຈຈາກ PBGC.

ຖານຂໍ້ມູນໄດ້ຖືກປັບປຸງປະຈຳໄຕມາດ. ອັບເດດຫຼ້າສຸດແມ່ນວັນທີ 30 ພະຈິກ 2023.

ຖະແຫຼງກົດໝາຍວ່າດ້ວຍຄວາມເປັນສ່ວນຕົວ

Pension Benefit Guaranty Corporation (PBGC)

ກຳລັງເກັບກຳຂໍ້ມູນທີ່ສາມາດລະບຸຕົວຕົນໄດ້ (PII) ເພື່ອຊອກຫາຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ, ຜູ້ຮັບເງິນສຳຮອງ ແລະ ຜູ້ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ ແລະ ແຜນການປະກອບສ່ວນທີ່ກຳນົດໄວ້ ເຊິ່ງອາດເປັນຜົນປະໂຫຍດທີ່ເປັນຜົນມາຈາກແຜນການຢຸດຕິ ຫຼື ແຜນການປະກອບສ່ວນທີ່ກຳນົດໄວ້ ເຊິ່ງເງິນທຶນຂອງເຂົາເຈົ້າແມ່ນຢູ່ພາຍໃຕ້ການຄວບຄຸມ ຫຼື ສິດອຳນາດຂອງ PBGC. ໂດຍການໃຫ້ PBGC ດ້ວຍຊື່ນາມສະກຸນ ແລະ ຕົວເລກສຸດທ້າຍ 4 ຕົວເລກຂອງໝາຍເລກປະກັນສັງຄົມຂອງທ່ານ, ທ່ານກຳລັງຍິນຍອມໃຫ້ PBGC ນຳໃຊ້ຂໍ້ມູນນີ້ເພື່ອກຳນົດວ່າມັນມີບັນທຶກທີ່ກົງກັນເບື້ອງຕົ້ນນັ້ນຫຼືບໍ່. ຖ້າຫາກທ່ານບໍ່ໃຫ້ຂໍ້ມູນນີ້, ພວກເຮົາຈະບໍ່ສາມາດດຳເນີນການຄົ້ນຫາສຳລັບການບັນທຶກທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບທ່ານ. PBGC ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດໃຫ້ເກັບກຳຂໍ້ມູນນີ້ພາຍໃຕ້ 29 U.S.C. 1055, 1056(d)(3), 1302, 1321, 1322, 1322a, 1341, 1342, and 1350; 29 U.S.C. 1203; 44 U.S.C. 3101; 5 U.S.C. 301. ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ກະລຸນາເຂົ້າໄປທີ່ [Unclaimed Retirement Funds SORN](#) ຂອງ PBGC.